

§ Juridiska Föreningen i Uppsala

Grundad 1844

Närvarande:

Ordförande:	Christina Odengran
Sekreterare:	David Wedar
Skattmästare:	Fredrik Jonasson
Studierådets ordförande:	Anni-Maria Taka

Förslag på Dagordning 1§ Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet.

2§ Val av en justeringsman tillika rösträknare

Anni-Maria Taka

3§ Val av mötesobservatör

Fredrik Jonasson

4§ Godkännande av kallelseförfarandet

Godkänt

5§ Adjungeringar

Inga

6§ Fastställande av föredragningslistan

Fastställes

7§ Protokoll från föregående sammanträde 17/2 läggs till handlingarna

Justeras:

.....



3/3 lägs till handlingarna

8§ Meddelanden och rapporter

Ordförande: Haft möten med arbetsgruppen för kårutredning. Lennerth och Andreas har koll på vad som gäller. P3 Gasque var väldigt trevlig. Möte om marknadsförings policy. Styrelsemottagnings tid.

Skatt: Håller på att stänga januari. Nu börjar arbetet med februari.

Kvartalsrapport i mitten på april. Arbetet går snabbt i skattgruppen. Möte med bandlings och partners. Arbetsordning för skattmästaren har skrivits.

Admin: Hemsida. Nytt medlemsystem. arbetet flyter på!

Ordförande studierådet: Varit på P3 haft väldigt trevligt. PRUT möte och pratade om strukturen på arbetet under våren. Tömt studierådsrummet och flyttat det till munken. Möte med Hjalmar om samarbetet med alumni stiftelse. Var på FUM och förklarade vad studierådet gjorde och studierådets projekt. Har marknadsfört studierådets projekt för juridik studenterna.

Ordförande sociala: Haft klubbverksutbildning och det gick bra. De uppdaterade ämbetsbeskrivningarna har gått mot publicering och kommer snart upp på hemsidan. Eventsen har kommit igång med pubquiz senaste fredagen och Felix har gjort ett schema som ser bra ut med 4 events per månad, dock 3 i maj pga tentaplugg vilket nog är rimligt inledningsvis. Återkommer till mer om det nedan. Midsommarsittning i helgen ser mycket positivt ut. Jag är engagerad lite nu i att styra upp rester från reccegasquen, några av våra medlemmar har enligt v-dala begått skadegörelse och det är vi ersättningskyldiga för enligt avtal, rimligt men detaljer ska redas ut – det jag vill uppmärksamma er om nu är att jag tycker att det är rimligt att sedan kräva detta av de medlemmarna som begick skadegörelsen, men det kan vi diskutera mer om när det här med v-dala är klart. Ska kanske slutligen lägga till att det rör sig om lite mer än 2000kr

10§ Representationspolicy

Föredragande: Christina Odengran

Går igenom en revidering av representationspolicyn, styrelsen godkänner ändringarna.

11§ Inköp/Framtida budgetpost Eventmästare

Föredragande: Filip Lindell

Justeras:

.....



Inköpstak 1500 för spel som ska kollas av med Filip sen. Utöver det kollas kostnader med ordf. soc event för event. Då det är svårt att uppskatta vad en rimlig budgetpost kan vara.

12§ Marknadsföringspolicy och konflikthanteringspolicy

Föredragande: Christina Odengran

Diskuterar PR som en gransknings organ. Grov planering. Främst recceveckor gasque. Förslaget diskuteras om att införa en specifik marknadsansvarig i varje grupp.

Konflikthanterings policy är under konstruktions och kommer läggas fram som förslag på ett senare möte i vår.

13§ Kårfrågan

Föredragande: Christina Odengran

Marknadsföring, organisatoriska problem, lennerth kommer prata med lund. Marknadsföringsplan - enkät till folk som handlar om JF i stort. Hur har ni upplevt jf etc. - Folder, med information om JF som kår och vad som förändrats. Kommer i mitten av april.

Bordlägger diskussionen till nästa möte för att kunna få en större del av styrelsens åsikter.

14§ Slack

Föredragande: David Wedar

Sekreteraren uttrycker besvikelse på det dåliga fullföljandet om beslut att börja använda slack.

15§ Eget medlemssystem

Föredragande: David Wedar

Bordlägger till nästa möte

16§ Studentkortet

Föredragande: David Wedar

Bordlägges

Justeras:

.....



17§ Intranät

Föredragande: David Wedar

Bordlägges

18§ Ämbetsbeskrivningar

Varför är Filips ämbetsmanna beskrivningar påväg ut, bör samköras med amins ämbetsmanna beskrivningar.

Christina och Mary ansvarar för att styrelsens del uppdateras

Filip ansvara för soc

David ansvara för admin

Fredrik ansvar för skatt

Anni-Maria ansvara för studierådet.

Josefin ansvara näringslivsgruppen

David sammanställer i en mall, skickas ut till alla för granskning. --> upp på hemsidan efter godkännande.

Allt David tillhanda den 19 april. godkännande på möte - david ut med allt innan styrelsemötet.

19§ Hemsidan

Synpunkter på w4 christina:

1. På styrelsen sida. en beskrivning på varje ledarmot med mail.
2. Revidera texterna- finns små fel, bör justeras.
3. Dokumentsidan. plottrikt - kategorisera, går mappar? Annars rubrik "styrdokument." --> kanske två kolumner--> mer logiskt
4. Flytta eventmästare från övriga dokument

20§ Munken

Mer studieplatser. Mer grönt. Går till beslut hos rektorn den 24 mars. bla hur flytten av biblioteket ska gå till! Biblioteket kommer tappa studieplatser.

21§ Övriga frågor

Justeras:

.....

